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БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 14)

Българо-виетнамски форум за икономическо сътрудничество ще се проведе днес в сградата на Българската
търговско-промишлена палата (БТПП) в София. Форумът се организира от БТПП и Посолството на
Социалистическа република Виетнам в София. Събитието се очаква да започне в 09:30 часа. То се организира по
повод 75 години от установяването на дипломатическите отношения между Виетнам и България, и има за ... 

Институтът на дипломираните експерт-счетоводители в България (ИДЕС) реализира публична дискусия с участие
на институции и експерти, в търсене на инструменти за повишаване на обективността и прозрачността на
информацията в икономиката и финансите. Темата на събитието, "Ролята на независимия финансов одит за
подобряване на бизнес средата", постави основите за дискусия за нуждата от промени и подобре... 

Българо-виетнамски форум за икономическо сътрудничество ще се проведе днес в сградата на Българската
търговско-промишлена палата (БТПП) в София. Форумът се организира от БТПП и Посолството на
Социалистическа република Виетнам в София. Събитието се очаква да започне в 09:30 часа. То се организира по
повод 75 години от установяването на дипломатическите отношения между Виетнам и България, и има за ц... 

Председателят на БТПП Цветан Симеонов и Аксиния Баева зам.-председател на Българската ритейл асоциация,
член на УС на Асоциацията на търговците на нехранителни стоки и член на УС на GS1 Bulgaria, обсъдиха задачите
пред GS1 Bulgaria във връзка с приемането на еврото у нас. Двамата коментираха и досегашните усилия на БТПП
свързани с постигане на безпроблемен преход на българския бизнес към еврото. Н... 

Заглавие: Българо-виетнамски форум за икономическо сътрудничество ще се проведе днес в Българската
търговско-промишлена палата в София
Дата: 03.07.2025 06:30
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: 63,6% от българите определят работата на външните финансови одитори като важна за обществото
Дата: 03.07.2025 09:31
Медия: 3е-news

Заглавие: Българо-виетнамски форум за икономическо сътрудничество ще се проведе днес в Българската
търговско-промишлена палата в София
Дата: 03.07.2025 06:30
Медия: Утро Русе

Заглавие: Среща с Аксиния Баева, член на УС на GS 1 Bulgaria
Дата: 03.07.2025 09:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: В кои икономически сфери има потенциал за сътрудничество между България и Виетнам?

https://www.bta.bg/bg/news/economy/922571-balgaro-vietnamski-forum-za-ikonomichesko-satrudnichestvo-shte-se-provede-dnes-v
https://3e-news.net/bg/a/view/62345/63-6-ot-bylgarite-opredeljat-rabotata-na-vynshnite-finansovi-oditori-kato-vajna-za-obshtestvoto
https://utroruse.com/article/1130832/
https://www.bcci.bg/news/21085
https://euronews.bg/programs/%D0%B2-%D0%BA%D0%BE%D0%B8-%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D1%87%D0%B5%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D1%81%D1%84%D0%B5%D1%80%D0%B8-%D0%B8%D0%BC%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D1%82%D0%B5%D0%BD%D1%86%D0%B8%D0%B0/


Българо-виетнамски форум за икономическо сътрудничество ще се проведе днес в София. Събитието е по повод
75 години от установяване на дипломатически отношения между Виетнам и България. Приятелството между
Виетнам и България се съхранява и развива непрекъснато, с лоялни близки чувства и взаимно доверие.
Виетнамския народ винаги цени и помни ценната помощ на българския народ през периода на борба за... 

Плюсовете и минусите от приемането на еврото отдавна са сложени на везните и силно натежават плюсовете.
Това каза пред БНР Цветан Симеонов, председател на Българската търговско-промишлена палата (БТПП), която
тази година празнува своята 130-годишнина. Сред бизнеса в България винаги е имало 60 – 70% подкрепа за
пълната интеграция на страната ни в ЕС с въвеждането на единната европейска валута – евр... 

Адвокатите Георги Спасов и Димитър Стоименов, арбитри от Арбитражния съд при БТПП, участваха в двуседмично
обучение в Китай на тема "Правни услуги и механизми за алтернативно разрешаване на спорове в международния
бизнес на страните – партньори в инициативата "Един пояс, един път". Участие в семинара взеха общо 50 души от
16 държави. В рамките на обучението бяха разгледани редица теми, сред които... 

Форумът подчертава потенциала за икономическо сътрудничество между България и Виетнам Българо-
виетнамски форум за икономическо сътрудничество ще се проведе днес в сградата на Българската търговско-
промишлена палата (БТПП) в София. Събитието се организира съвместно от БТПП и Посолството на
Социалистическа република Виетнам. Началото е в 09:30 часа. Форумът е по повод 75 години от установяването
на ... 

Заместник-министърът на икономиката и индустрията Дончо Барбалов заяви, че икономическите и търговски
връзки на България и Виетнам се развиват в положителна посока, но има неизползван потенциал, който двете
страни трябва да се стремят да оползотворят. Задълбочаването на икономическите връзки на България с
Виетнам е приоритет за страната, посочи още той в изказването си на днешния Българо-виетнамск... 

Налице са всички предпоставки за задълбочаване, развитие и оползотворяване на търговско-икономическия
потенциал в отношенията между България и Виетнам. Това послание се съдържаше в приветствието, което
заместник-министърът на външните работи Николай Павлов отправи на провеждащия се днес Българо-
виетнамски форум за икономическо сътрудничество по повод 75-годишнината от установяването на дипломатиче...

Дата: 03.07.2025 08:48
Медия: Euronews Bulgaria

Заглавие: Цветан Симеонов: Плюсовете от приемането на еврото натежават пред минусите
Дата: 02.07.2025 23:55
Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

Заглавие: Арбитри от Арбитражния съд при БТПП преминаха успешно обучение в Китай
Дата: 02.07.2025 16:02
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: София е домакин на българо-виетнамски бизнес форум
Дата: 03.07.2025 11:38
Медия: Invest in Bulgaria

Заглавие: Развитието на икономическите връзки с Виетнам е приоритет за България, заяви зам.-министърът на
икономиката Дончо Барбалов
Дата: 03.07.2025 11:35
Медия: Утро Русе

Заглавие: Отношенията между България и Виетнам имат богата история и отлични перспективи за развитие, каза
зам.-министър Николай Павлов на форум
Дата: 03.07.2025 11:13
Медия: Утро Русе

Заглавие: Отношенията между България и Виетнам имат богата история и отлични перспективи за развитие, каза

https://chambersz.com/2025/07/02/czvetan-simeonov-plyusovete-ot-priemaneto-na-evroto-natezhavat-pred-minusite/
https://www.bcci.bg/news/21084
https://invest-in-bulgaria.com/business/sofia-e-domakin-na-balgaro-vietnamski-biznes-forum/
https://utroruse.com/article/1130907/
https://utroruse.com/article/1130897/
https://www.bta.bg/bg/news/economy/922962-otnosheniyata-mezhdu-balgariya-i-vietnam-imat-bogata-istoriya-i-otlichni-perspek


Налице са всички предпоставки за задълбочаване, развитие и оползотворяване на търговско-икономическия
потенциал в отношенията между България и Виетнам. Това послание се съдържаше в приветствието, което
заместник-министърът на външните работи Николай Павлов отправи на провеждащия се днес Българо-
виетнамски форум за икономическо сътрудничество по повод 75-годишнината от установяването на дипломатиче...

Налице са всички предпоставки за задълбочаване, развитие и оползотворяване на търговско-икономическия
потенциал в отношенията между България и Виетнам. Това послание се съдържаше в приветствието, което
заместник-министърът на външните работи Николай Павлов отправи на провеждащия се днес Българо-
виетнамски форум за икономическо сътрудничество по повод 75-годишнината от установяването на дипломатиче...

Налице са всички предпоставки за задълбочаване, развитие и оползотворяване на търговско-икономическия
потенциал в отношенията между България и Виетнам. Това послание се съдържаше в приветствието, което
заместник-министърът на външните работи Николай Павлов отправи на провеждащия се днес Българо-
виетнамски форум за икономическо сътрудничество по повод 75-годишнината от установяването на дипломатиче...

Заместник-министърът на икономиката и индустрията Дончо Барбалов заяви, че икономическите и търговски
връзки на България и Виетнам се развиват в положителна посока, но има неизползван потенциал, който двете
страни трябва да се стремят да оползотворят. Задълбочаването на икономическите връзки на България с
Виетнам е приоритет за страната, посочи още той в изказването си на днешния Българо-виетнамск... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
16)

Микро- и малки предприятия в България вече могат да кандидатстват по новата процедура "Дигитализация на
предприятията" (BG16RFPR001-1.012), финансирана от Програма "Конкурентоспособност и иновации в
предприятията" (ПКИП) 2021–2027 г. Те могат да получат безвъзмездна финансова помощ в размер от 5 000 до 50
000 лв., покриваща до 70% от общите разходи за допустимите информационни и комуникационни реш... 

В парламента ще се проведе дебат по третия вот на недоверие към правителството с премиер Росен Желязков.
Преди това депутатите ще се произнесат за прекратяването на пълномощията на Кирил Петков като народен
представител, съобщава БНР. Заявлението си за оттегляне като депутат Кирил Петков внесе в понеделник, след
като преди това подаде оставка и като съпредседател на "Продължаваме промяната". Дотук... 

зам.-министър Николай Павлов на форум
Дата: 03.07.2025 11:13
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Николай Павлов: Отношенията между България и Виетнам имат отлични перспективи за развитие
Дата: 03.07.2025 11:34
Медия: 24 часа Пловдив

Заглавие: Николай Павлов: Отношенията между България и Виетнам имат отлични перспективи за развитие
Дата: 03.07.2025 11:34
Медия: 24 Часа

Заглавие: Развитието на икономическите връзки с Виетнам е приоритет за България, заяви зам.-министърът на
икономиката Дончо Барбалов
Дата: 03.07.2025 11:35
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Европейско финансиране за дигитализация на микро- и малки предприятия
Дата: 03.07.2025 10:23
Медия: Под тепето

Заглавие: Депутатите дебатират по третия вот на недоверие
Дата: 03.07.2025 10:23
Медия: Под тепето

https://www.24plovdiv.bg/novini/article/20836996
https://www.24chasa.bg/bulgaria/article/20836966
https://www.bta.bg/bg/news/economy/922986-razvitieto-na-ikonomicheskite-vrazki-s-vietnam-e-prioritet-za-balgariya-zayavi-
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Темата днес е възнаградените усилия на вицепремиера Томислав Дончев и неговия екип по Плана за
възстановяване и устойчивост (ПВУ). След 4 години бездействие, той успя не само да предоговори плана, но и да
получим допълнително 800 - 900 милиона. Това заяви лидерът на ГЕРБ Бойко Борисов, предаде репортер на
БГНЕС. Вицепремиерът Дончев каза от своя страна, че одобреното вчера изменение на плана всъщн... 

Микро- и малки предприятия в България вече могат да кандидатстват по новата процедура "Дигитализация на
предприятията" (BG16RFPR001-1.012), финансирана от Програма "Конкурентоспособност и иновации в
предприятията" (ПКИП) 2021–2027 г. Те могат да получат безвъзмездна финансова помощ в размер от 5 000 до 50
000 лв., покриваща до 70% от общите разходи за допустимите информационни и комуникационни реш... 

Производство През юни 2025 г. показателят на доверие в промишлеността се понижава с 0.7 пункта в сравнение с
май 2025 г. по данни от бизнес анкетите на НСИ. През април 2025 г. е регистрирано намаление с 10.4% на
календарно изгладения индекс на промишленото производство спрямо съответния месец на 2024 година. На
годишна база спад на промишленото производство, изчислен от календарно изгладените данн... 

Европейската комисия даде положителна оценка на изменения план за възстановяване и устойчивост на
България. В него е включена специална глава посветена на постигане на целите за независимост на Европа от
руските изкопаеми горива преди 2030 г. Измененият план поставя силен акцент върху екологичния преход, като
49,9% от общия размер на отпуснатите средства и 99,5% от разпределените средства за REPow... 

Измененият план за възстановяване залага силно на зеления и цифровия преход Европейската комисия одобри
изменения план за възстановяване и устойчивост на България. Той е на стойност 6,17 милиарда евро под
формата на безвъзмездни средства. Планът включва 50 реформи и 51 инвестиции. Новата версия съдържа
специална глава за REPowerEU, насочена към ускорено намаляване на зависимостта от руски изкопаем... 

През първото тримесечие на 2025 г. произведеният БВП възлиза на 45 617,3 млн. лева по текущи цениНСИ
публикува данни за ключовите показатели на България към 3 юни 2025 г. Следващата актуализация ще е на 2
октомври 2025 г. Производство През юни 2025 г. показателят на доверие в промишлеността се понижава с 0,7
пункта в сравнение с май 2025 г. по данни от бизнес анкетите на НСИ. През април 2025 г. е ... 

Заглавие: Томислав Дончев: До края на годината трябва да получим 1,5 млрд.евро от ЕК
Дата: 03.07.2025 10:05
Медия: Агенция БГНЕС

Заглавие: Европейско финансиране до 50 хил. лв отпускат .за дигитализация на микро- и малки предприятия
Дата: 03.07.2025 10:16
Медия: Plovdiv Live

Заглавие: КЛЮЧОВИ ПОКАЗАТЕЛИ ЗА БЪЛГАРИЯ КЪМ 3 ЮЛИ 2025 Г.
Дата: 03.07.2025 11:32
Медия: Българска стопанска камара

Заглавие: ЕК даде зелена светлина за изменения ПВУ на България
Дата: 03.07.2025 12:02
Медия: Kmeta.bg

Заглавие: ЕК одобри новия български ПВУ
Дата: 03.07.2025 11:38
Медия: Invest in Bulgaria

Заглавие: НСИ с данни за ключовите показатели на България към 3 юли 2025 г.
Дата: 03.07.2025 11:37
Медия: Финанси.bg

Заглавие: До края на годината България ще получи 1.5 млрд. евро по ПВУ
Дата: 03.07.2025 11:33

https://www.bgnes.bg/tomislav-donchev-do-kraq-na-godinata-trqbva-da-poluchim-1-5-mlrd-evro-ot-ek
https://plovdivlive.bg/news/read/88901
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https://kmeta.bg/%D0%B5%D0%BA-%D0%B4%D0%B0%D0%B4%D0%B5-%D0%B7%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D0%B2%D0%B5%D1%82%D0%BB%D0%B8%D0%BD%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%B8%D0%B7%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%BF/
https://invest-in-bulgaria.com/ustoichivost/ek-odobri-noviia-balgarski-plan-za-vazstanoviavane/
https://finansi.bg/novina/nsi-s-danni-za-klyuchovite-pokazateli-na-balgariya-kam-3-yuli-2025-g
https://www.mediapool.bg/do-kraya-na-godinata-bulgaria-shte-poluchi-15-mlrd-evro-po-pvu-news372906.html


Правилата за антикорупционната комисия ще минат през парламента до средата на юли България има план да
получи 1.5 милиарда евро по Плана за възстановяване и устойчивост (ПВУ) до края на годината, за да няма
ликвидна криза. Това обяви вицепремиерът и министър на иновациите Томислав Дончев в кулоарите на
парламента. Получаването на тези средства е жизненоважно за изпълнението на държавния бюджает. ... 

Инвеститорският интерес расте, заетостта остава добра и очакванията и за следващите години са
позитивниТемата накратко В София са сключени сделки за над 50 хил. кв.м индустриални площи през първите пет
месеца на годината, което е повече от целия обем за 2024 г., по данни на CBRE. В България сега се изграждат
около 120 хил. кв.м нови логистични и производствени площи, като почти 30% от тях вече с... 

Елена Кирилова, технологичен редактор на Investor.bg, "Бизнес старт", 03.07.2025 г.Европейската комисия
стартира първия си план за повишаване на капацитета на ЕС в квантовите изчисления. С пробиви в
здравеопазването, отбраната и киберсигурността, Брюксел се надпреварва да обедини усилията си, да стимулира
иновациите и да поведе бъдещето на технологиите - преди да е станало твърде късно. това комен... 

"Одобреното вчера изменение всъщност е формулата за спасяване на Националния план за възстановяване и
устойчивост. Февруари той беше заварен в катастрофално състояние", поясни Томислав Дончев В рамките на тази
година ще получим поне 1,5 милиарда евро допълнително от ЕК, заяви лидерът на ГЕРБ Усилията на Томислав
Дончев и неговият екип по Плана за възстановяване и устойчивост бяха възнаградени. Има... 

Докато изкуственият интелект се учи да пише есета, да прави перфектните финансови анализи, да рисува като Ван
Гог, да бъде Колумб в откриването на таланти, които да развива с умение и плам на възрожденски учител, ние във
Fibank продължаваме да вярваме, че всъщност безценен остава естественият интелект. Опитът ни в последните
години на стремително развиващия се трудов пазар напълно ни убеди: Естест... 

Според ресорния министър, този резултат е постигнат с общо усилие на държаватаБългария е на второ място в
Европа по чистота на водите, като изпреварва държави като Гърция, Италия, Испания и Португалия, а това е
важен факт за българския туризъм. Такова мнение изрази министърът на туризма Мирослав Боршош в сряда след
заседание на Министерския съвет, цитиран от БТА. Боршош цитира излязлата преди дни ... 

Медия: Mediapool.bg

Заглавие: Силен старт на годината за пазара на индустриални площи в България
Дата: 03.07.2025 10:47
Медия: Капитал

Заглавие: Брюксел стартира "Квантова стратегия", за да остане в технологичната надпревара
Дата: 03.07.2025 10:44
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Бойко Борисов: Дончев успя да не само да предоговори ПВУ, но и получаваме още 800-900 млн. лева
Дата: 03.07.2025 10:35
Медия: Фактор

Заглавие: Търсим и развиваме естествения интелект: Fibank стартира Стажантска програма 2025
Дата: 03.07.2025 12:08
Медия: Първа инвестиционна банка

Заглавие: "Важен факт": България е втора в Европа по чисти води
Дата: 03.07.2025 11:22
Медия: Economic

Заглавие: Базовите модели автомобили ще поскъпнат с до 15% заради нов екологичен стандарт
Дата: 01.07.2025 20:01
Медия: Бургас 24

https://www.capital.bg/biznes/imoti/2025/07/04/4802323_silen_start_na_godinata_za_pazara_na_industrialni/
https://www.bloombergtv.bg/a/16-biznes-start/146933-bryuksel-startira-kvantova-strategiya-za-da-ostane-v-tehnologichnata-nadprevara
https://faktor.bg/tomislav-donchev-do-kraq-na-godinata-trqbva-da-poluchim-1-5-mlrd-evro-ot-ek
https://www.fibank.bg/bg/za-nas/novini/novini/tyrsim-i-razvivame-estestvenija-intelekt-fibank-startira-stajantska-programa-2025
https://www.economic.bg/bg/a/view/vajen-fakt-bylgarija-e-vtora-v-evropa-po-chisti-vodi
https://www.burgas24.bg/novini/Bylgaria/Bazovite-modeli-avtomobili-shte-poskupnat-s-do-15-zaradi-nov-ekologichen-standart-2612739


Oт днес в Европейския съюз официално влиза екологичен стандарт Euro 7. Тази промяна представлява
значителен скок в изискванията към производителите на автомобили. Деница Даверова - предприемач и експерт
по електрическа мобилност заяви, че през годините евростандартите само надграждат ограниченията за
въздействието на автомобилите спрямо околната среда. "Euro 6 слага всички автомобили под една черт... 

Сред големите икономики на региона Ирландия оглави класацията за растеж за четвърти пореден
месецРастежът на доминиращата в еврозоната индустрия на услугите се е възобновил през юни след
краткотрайно свиване през май. Все пак темпът на нарастване е незначителен, тъй като търсенето е останало
слабо въпреки подобряващото се бизнес доверие, сочат нови данни, цитирани от Ройтерс. Индексът на
мениджъри... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 7)

Общият брой на заетите лица през първото тримесечие на 2025 г. е 2 910.9 хил., от които 1 546.1 хил. мъже и 1
364.8 хил. жени. Относителният дял на заетите лица от населението на възраст 15 и повече навършени години е
52.8%, като при мъжете този дял е 59.1%, а при жените - 47.2%. Това сочат данните на Националния
статистически институт. Пазар на труда Безработните в страната през първите три месец... 

Световната здравна организация (СЗО) стартира нова мащабна инициатива, призоваваща държавите да повишат
реалните цени на тютюна, алкохола и захарните напитки с поне 50% до 2035 г. чрез здравни данъци, целяща да
ограничи хроничните заболявания и да генерира критични публични приходи. Инициативата "3 до 35" идва във
време, когато здравните системи са подложени на огромен натиск от нарастващите незар... 

Депутатите се захвана с третия пореден вот на недоверие на правителството на Росен Желязков. Вносители са
парламентарната група на "Възраждане", подкрепени от МЕЧ и "Величие". От трибуната на Партийния дом
лидерът на "Възраждане" Костадин Костадинов представи темата за вота на недоверие в сферата на фискалната
политика и мотивите. "Правителството на Росен Желязков не може да говори и да работи за ... 

Силвия Куманова, основател на Somenso, в "Бизнес старт", 03.07.2025 г.Хроничният стрес ни води до
физиологични изменения, които са свързани в момента с изключително много заболявания. Затова и все по-често
се говори за "поведенчески заболявания". Например, сърдечно-съдовите болести и диабет тип 2 вече попадат в
тази категория. Те са пряко свързани с недоброто поведение на човека, което пък е резул... 

Заглавие: Секторът на услугите в еврозоната се е върнал към умерен растеж през юни
Дата: 03.07.2025 11:54
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Малко над 2.9 милиона са работещите у нас през първото тримесечие на 2025 г.
Дата: 03.07.2025 11:24
Медия: News.bg

Заглавие: СЗО настоява за нови здравни данъци
Дата: 03.07.2025 11:06
Медия: Фокус

Заглавие: Дебатите за вот на недоверие №3: Угроза от по-високи данъци или клатене на държавата
Дата: 03.07.2025 10:56
Медия: News.bg

Заглавие: Желанието за контрол прави бизнес лидерите сред най-уязвимите на хроничен стрес
Дата: 03.07.2025 12:00
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Интервю | Проф. Бодо Б. Шлегелмилх: Всеки изпълнителен директор вече трябва да има
технологична компетентност
Дата: 03.07.2025 09:00
Медия: Капитал

https://www.investor.bg/a/515-ikonomika-i-makrodanni/415792-sektorat-na-uslugite-v-evrozonata-se-e-varnal-kam-umeren-rastezh-prez-yuni
https://news.bg/finance/malko-nad-2-9-miliona-sa-raboteshtite-u-nas-prez-parvoto-trimesechie-na-2025-g.html
https://www.focus-news.net/novini/Bylgaria/SZO-nastoyava-za-novi-zdravni-danuci-2614669
https://news.bg/politics/debatite-za-vot-na-nedoverie-3-ugroza-ot-po-visoki-danatsi-ili-klatene-na-darzhavata.html
https://www.bloombergtv.bg/a/16-biznes-start/146926-zhelanieto-za-kontrol-pravi-biznes-liderite-sred-nay-uyazvimite-na-hronichen-stres
https://www.capital.bg/biznes/management/2025/07/02/4797622_intervju_prof_shlegelmilh_vseki_izpulnitelen_direktor/


Гъвкавост, ориентация към клиенти и служители и издръжливост са ключови за следващите бизнес лидери, казва
деканът на Академията за ръководни кадри на Виенския университетПроф. Бодо Б. Шлегелмилх е основател и
дългогодишен декан на Академията за ръководни кадри на Виенския икономически университет (WU Executive
Academy) и почетен преподавател по глобална маркетингова стратегия в него. Професионалн... 

Агентът задал въпроси, които тя смятала, че човек не би задал, след като е прочел автобиографията ѝЛюмиер
Родригес включи настройката "отворени за работа" в професионалната социална мрежа LinkedIn, за да покаже, че
активно търси работа по договор през април. Тя си мислеше, че ще получи мигновени отговори от работодатели.
Затова тя започнала активно да кандидатства за работа. Но вместо да получи от... 

02 Jul, 2025 И тази година в Община Баните щe ce пpoвeдe ĸoнĸypcът "Mлaд пpeдпpиeмaч". Haгpaдният фoнд e 20
000 лева. Кметът Павлин Белчев обяви, че оттук нататък наименованието на конкурса ще бъде "Млад
предприемач – Злати Кичуков" в памет на първия победител и като вдъхновение към всички следващи
потенциални кандидати. Kмeтът Бeлчeв изpaзи нaдeждa, чe инициaтивaтa щe вдъxнoви oщe пoвeчe млaди xo... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 12)

63,6% от българите определят работата на външните финансови одитори като важна за обществото, а 55.4%
смятат, че дейността им може реално да бъде полезна в борбата с корупциятаНа база данните от проведено
социологическо проучване, ИДЕС проведе публична дискусия с участието на институции и експерти на тема
"Ролята на независимия финансов одит за подобряване на бизнес средата" Институтът на дипломир... 

Tesla достави 384 122 автомобила през второто тримесечие, което е с 13.5% по-малко от 444 000 доставени през
второто тримесечие на 2024 г., но много близо до консенсусната оценка на Уолстрийт за около 386 000 превозни
средства. Това беше най-лошият тримесечен спад в историята на компанията. Въпреки това резултатът беше по-
добър от опасенията и над 337 000 доставени през първото тримесечие на 2025 ... 

При акцията на ГДБОП и ДАНС срещу престъпна група за търговия с българско гражданство, проведена в сряда, е
бил претърсен и домът на действащ народен представител. По информация на NOVA става въпрос за депутата
Явор Хайтов от групата на Ахмед Доган. Хайтов и бившият директор на Дирекция "Миграция" Стефан Христов са
имали общ консултантски бизнес, свързан с предоставянето на гражданство на лица изв... 

Заглавие: Изкуственият интелект вече проверява кандидатите за работа, преди хората да ги видят
Дата: 02.07.2025 22:52
Медия: Dnes.bg

Заглавие: Община Баните отново ще даде 20 000 лева награда в конкурса за млад предприемач
Дата: 02.07.2025 09:37
Медия: Smolyaninfo.com

Заглавие: Над половината българи смятат, че външните одитори може да са полезни в борбата срещу
корупцията
Дата: 02.07.2025 17:35
Медия: b2b Media

Заглавие: Tesla с по-малко лоши резултати от очакванията...
Дата: 03.07.2025 10:00
Медия: Инфосток

Заглавие: Обиск в дома на депутат при акцията срещу схемата за незаконно гражданство
Дата: 03.07.2025 10:03
Медия: DarikNews.bg

Заглавие: Бойко Борисов: Пенсиите са индексирани, ще дойде ред и на лекарите
Дата: 03.07.2025 11:26
Медия: Факти

https://www.dnes.bg/a/2-svyat/684840-izkustveniyat-intelekt-veche-proveryava-kandidatite-za-rabota-predi-horata-da-gi-vidyat
https://www.smolyaninfo.com/2025/07/02/obshtina-banite-otnovo-shhe-dade-20-000-leva-nagrada-v-konkursa-za-mlad-predpriemach/
https://b2bmedia.bg/business/nad-polovinata-bulgari-smqtat-che-vunshnite-oditori-moje-da-sa-polezni-v-borbata-sreshtu-korupciqta-KlWRJ
https://www.infostock.bg/infostock/control/worldmarkets/news/122705-tesla-s-pomalko-loshi-rezultati-ot-ochakvaniyata
http://dariknews.bg/novini/bylgariia/obisk-v-doma-na-deputat-pri-akciiata-sreshtu-shemata-za-nezakonno-grazhdanstvo-2423931
https://fakti.bg/bulgaria/983245-boiko-borisov-pensiite-sa-indeksirani-shte-doide-red-i-na-lekarite


Лидерът на ГЕРБ похвали Томислав Дончев за усилията за спасяване на парите по Плана за
възстановяванеБългарите трябва да запомнят, че всичко се плаща - четирите години безвремие, правителствата
на Радев, на "Продължаваме промяната" и други доведоха до това, че сега с огромни трудности успяваме да се
справим, коментира в кулоарите на парламента лидерът на ГЕРБ Бойко Борисов. Поводът е темата на тре... 

Ще дойде ред и на лекарите, увери той, запитан за заплатите имТемата днес е възнаградените усилия на
Томислав Дончев и неговият екип по Плана за възстановяване и устойчивост. Четири години бездействие, в
рамките на няколко месеца не само успя да предоговори плана, но и допълнително 800-900 млн. лева. Това заяви
лидерът на ГЕРБ Бойко Борисов в кулоарите на парламента. Той отказа да коментира приета... 

Лидерът на ГЕРБ Бойко Борисов поздрави министъра на иновациите и растежа Томислав Дончев и неговият екип
за предоговарянето на Плана за възстановяване и устойчивост. Вчера Европейската комисия прие изменение на
Плана за възстановяване и устойчивост, с които траншовете бяха намалени от девет на пет, а с това се дава
възможност страната да успее да усвои всички средства. "Темата днес е възнаграденит... 

По време на референдума през 2016 г. 48% от британците бяха против излизането от ЕС, а 52% избраха
независимостта. Сега 66% от гражданите са за по-тесни отношения с Европа и само 14% са против това. За такава
промяна в нагласите има сериозни основания. Почти в полунощ на 31 януари 2020 г. по цяла Великобритания
удариха камбаните: с прякото предаване на звъна на лондонския Биг Бен страната отбеляза... 

Министерството на транспорта и съобщенията публикува проект за изменение и допълнение на Наредба № Н-6 от
11.04.2023 г., касаеща правилата за експлоатация и надзор над операторите на безпилотни летателни системи
(БЛС), по-известни като дронове. Предложеният проект е отворен за обществено обсъждане за срок от 30 дни и
цели да уеднакви националната регулация с европейските изисквания. Какво предвижд... 

Skyeton Prevail Solutions, съвместно предприятие между украинския производител на дронове Skyeton и
британската отбранителна компания Prevail Solutions, ще произвежда и доставя дронове Raybird във
Великобритания Skyeton Prevail Solutions, съвместно предприятие между украинския производител на дронове
Skyeton и британската отбранителна компания Prevail Solutions, ще произвежда и доставя дронове Ray... 

Този дрон е едва забележим, защото е с размерите на комарТ ози дрон е едва забележим, защото е с размерите

Заглавие: Темата не е Кирил Петков и вота, а Плана за възстановяване и устойчивост, заяви Бойко Борисов
Дата: 03.07.2025 11:08
Медия: Дарик

Заглавие: Томислав Дончев: Амбицията ни е да усвоим всичките 12 милиарда по ПВУ
Дата: 03.07.2025 10:33
Медия: OFFNews

Заглавие: Девет години след референдума за Брекзит: Великобритания пак се сближава с Европа
Дата: 03.07.2025 08:22
Медия: Класа

Заглавие: Проектонаредба променя из основи правилата за използване на дронове в България
Дата: 03.07.2025 09:22
Медия: Poligraff.NET

Заглавие: Общо британско-украинско предприятие ще произвежда дронове за Великобритания
Дата: 03.07.2025 08:49
Медия: Фактор

Заглавие: Дрон с размерите на комар - най-новото китайско изобретение
Дата: 03.07.2025 06:26
Медия: Vesti.bg

https://darik.bg/temata-ne-e-kiril-petkov-i-vota-a-plana-za-vazstanovavane-i-ustoichivost-zaavi-boiko-borisov
https://offnews.bg/politika/tomislav-donchev-ambitciata-ni-e-da-usvoim-vsichkite-12-miliarda-po-p-847265.html
http://www.classa.bg/%D1%81%D0%B2%D1%8F%D1%82/item/558832-%D0%B4%D0%B5%D0%B2%D0%B5%D1%82-%D0%B3%D0%BE%D0%B4%D0%B8%D0%BD%D0%B8-%D1%81%D0%BB%D0%B5%D0%B4-%D1%80%D0%B5%D1%84%D0%B5%D1%80%D0%B5%D0%BD%D0%B4%D1%83%D0%BC%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%B1%D1%80%D0%B5%D0%BA%D0%B7%D0%B8%D1%82-%D0%B2%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%B1%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%BF%D0%B0%D0%BA-%D1%81%D0%B5-%D1%81%D0%B1%D0%BB%D0%B8%D0%B6%D0%B0%D0%B2%D0%B0-%D1%81-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D0%BF%D0%B0
https://poligraff.net/news/proektonaredba-promenya-iz-osnovi-pravilata-za-izpolzvane-na-dronove-v-blgariya/94137
https://faktor.bg/novo-savmestno-predpriqtie-mejdu-velikobritaniq-i-ukrayna-za-proizvodstvo-i-dostavka-na-ukrainski-dronove-vav-velikobritaniq
https://www.vesti.bg/sviat/dron-s-razmerite-na-komar-naj-novoto-kitajsko-izobretenie-6232036


на комар. Китай иска да го използва за разузнавателни и бойни мисии, но и за шпионаж, съобщи Deutsche Welle.
Какво се знае за това ново китайско изобретение: Мечтата на всички тайни служби изглежда като комар, стои на
три крака и има две малки крилца, наподобяващи пера. Това обаче не е някакв... 

При акцията на ГДБОП и ДАНС срещу престъпна група за търговия с българско гражданство, проведена в сряда, е
бил претърсен и домът на действащ народен представител, съобщава OFFNews. Според информация на Нова
телевизия става въпрос за депутата Явор Хайтов от групата на Ахмед Доган. Хайтов и бившият директор на
Дирекция "Миграция" Стефан Христов са имали общ консултантски бизнес, свързан с предостав... 

"За получени 100 леи от данъци, правителството харчи 132. Това е заем. Кредиторите ще спрат да ни дават", каза
премиерът Илие Боложан в изявлениеРумънският премиер Илие Боложан обяви първите мерки, които да
овладеят икономиката на страната на фона на увеличаващия се дефицит в бюджета и изчерпването на средствата
за пенсии и заплати в държавния сектор. "Мерките са трудни и никой не е пощаден", посо... 

Заглавие: Обискираха дома на депутат на Доган 
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Заглавие: "Рискуваме фалит и брутална рецесия": Румъния замразява заплати и пенсии, увеличава ДДС, скок
на акцизите
Дата: 03.07.2025 11:55
Медия: БТВ Новините

https://podtepeto.com/kriminale/obiskiraha-doma-na-deputat-na-dogan/
https://btvnovinite.bg/svetut/riskuvame-falit-i-brutalna-recesija-rumanija-zamrazjava-zaplati-i-pensii-uvelichava-dds-skok-na-akcizite.html
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